

--Press Release--

Dubai Air Navigation Service (dans) honors 39 employees for their long term service

Dubai, UAE, 28th Dec.2016: In recognition of the dedication and loyalty of its employees, Dubai Air Navigation Services (dans), the leading air navigation services provider for Dubai and the Northern Emirates, held its “long term service” awards ceremony to recognise and honor 39 of its team members at the organisation’s headquarters in Dubai International Airport (DXB). The ceremony was attended by the organisation’s executive and leadership teams.

During the ceremony, employees were honored and recognised for the completion of different durations that varied from 10,15,20,25 & 30 service years with the organisation; where 20 employees were recognised for completing 10 years, 13 employees for 15 years,4 employees for 20 years, 1 employee for 25 years and 1 employee for 30 years.The awarded employees hold various operational, managerial or technical positions and work across various departments such as air traffic engineering, procurement, training & development as well as air traffic control where they completed their tenure. The long term service awards are held on annual basis as dans has been providing air traffic management services since the 1960s.

In light of the ceremony,H.E. Mohammed A.Ahli, the Director General of Dubai Civil Aviation Authority and the CEO of Dubai Air Navigation Services (dans) stated : “ As we continue to grow as an organisation,it is with great pleasure that we recognise and honor the employees who through their dedication and loyalty continuously demonstrate our corporate values of “Show your heart”, “Think ahead” and “Grow together”. We highly value and appreciate the level of experience and long term skills they possess and contribute, as they continue to set an example and inspire on all levels across dans”.

Dubai Air Navigation services (dans) is the Air Navigation Services Provider for Dubai and the Northern Emirates, which includes the World’s busiest airport in terms of international passenger figures-Dubai International Airport (DXB).

--END--

--خبر صحفى--

مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية (دانز) تكرم 39 موظفاً أتموا فترات خدمة طويلة الأمد

دبي، الإمارات العربية المتحدة، 28 ديسمبر 2016: عقدت مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية (دانز)، المزود الرائد لخدمات الملاحة الجوية لكل من اماره دبي والإمارات الشمالية، حفل تكريم "خدمة المدى الطويل" بمناسبة تكريم 39 موظف من فريق العمل المرموق. وانعقدت المناسبة فى مقر المؤسسة الرئيسي فى مطار دبي الدولي فى حضور الرؤساء التنفيذيين والفريق الإداري لدى المؤسسة.

هذا وتم خلال المناسبة تكريم مجموعة من الموظفين الذين أتموا فترة خدمة تتراوح بين 10، و15، و20، و25، و30 سنة ، حيث تم تكريم 20 موظف لإتمامهم 10 سنوات من الخدمة، و13 موظف لإتمامهم 15 سنة من الخدمة، و4 موظفون لإتمامهم 20 سنة من الخدمة، وموظف 1 لإتمام 25 سنة من الخدمة وايضاً موظف 1 لإتمام 30 سنة من الخدمة. هذا ويعمل الموظفون الذين تم تكريمهم فى وحدات متعددة فى الإدارات التشغيلية مثل هندسة الملاحة الجوية ومراقبة الملاحة الجوية، وإدارة التدريب وإدارات اخرى مثل المالية والمشتريات. وتنعقد المناسبة بصورة سنوية منذ بداية المؤسسة بتقديم خدمات الملاحة الجوية منذ عام 1960.

وعلى هامش الحفل، أعرب سعادة محمد عبد الله أهلى، المدير العام لهيئة دبي للطيران المدني والرئيس التنفيذي لمؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية، قائلاً: "مع نمو فريق العمل بصورة مستمرة، يشرفنا تكريم الموظفين الذين يمثلون قيم المؤسسة من خلال إخلاصهم لعملهم والتي تشمل "التخطيط للمستقبل"، و"الإقدام بلا تردد"، و"التطور المشترك". ونحن أيضاً نقدر ونثمن مستوى الخبرة العالي والمهارات الفريدة التي يتميزون بها والتي يتم توظيفها فى عملهم بالمؤسسة، الأمر الذى يجعل من شأنهم مثل يقتدى به ومصدر إلهام للعمل الدؤوب على جميع مستويات المؤسسة".

تعد مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية (دانز) المزود الوحيد لخدمات الملاحة الجوية الذي يقوم بإدارة المجال الجوي لكل من دبي و الإمارات الشمالية. كما تقدم المؤسسة خدمات الملاحة الجوية إلى سلطات المطارات والعديد من شركات الطيران المرموقة، بما فى ذلك مطار دبي الدولي الذي يعد المطار الأكثر استخداماً فى العالم من حيث أعداد المسافرين الدوليين.

--النهاية--